
 

 

 

  

 

 

 

Fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 

Roland Gustbée (M) angående hospice i Kronoberg 
 

Efter två beslut i regionfullmäktige, både som uppdrag i budget 2018 och till följd av 

en motion i ämnet, startades en utredning för att se över behovet inom den palliativa 

vården i Kronoberg. Ansvaret för palliativ vård delas mellan region och kommun, 

därför skulle aktörerna tillsammans ta fram modell och arbetssätt för den palliativa 

vården i Kronoberg. Kunskap om nuläge och synpunkter till utredningen skulle 

samlas in bland annat från närstående med erfarenhet av vård i livets slutskede, 

verksamhetschefer, överläkare på onkologkliniken och palliativa rådgivningsteamet i 

länet. 

 
Med anledning av ovanstående vill jag ha svar på följande fråga: 

1. Hur går arbetet med att införa hospice i Region Kronberg? 

 

 

Robert Olesen (S) 

2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden 

 


